
 
 
 

 

 

 
Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   11/2023 
Dato:   06.12.2023 
Kl:   1930 
Sted:   Teams 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Thea, Jan Olav, Kristin, John Øivind og Lasse 
Frafall:        Robert, Mari og Niklas 
 
 

Sakliste 
 
23/116  Godkjenning av protokoll fra styremøte 08.11.23 
  
Vedtak:  
Godkjent. 
 
23/117 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak:  
Onsdag 10. januar kl. 1730 (Logitrans). Robert er referent. Det serveres pizza, Thea bestiller.  
 
23/118 Økonomi  

a. Likviditet 
b. Inntekter 
c. Kostnader 
d. Regnskap vs budsjett 
e. Prognose 

 
Vedtak:  
Totalt sett er en god del lavere forbruk enn budsjettert. Ca. 577.000 på konto.  
 
23/119 Overgang til Klubbadmin 
Oppfølging fra forrige styremøte.  
 
Vedtak:  
Vi tar i bruk faktureringssystemet “Send regning” for fakturaer som ikke er hensiktsmessig å 
sende via Klubbadmin. Kr 8/16 i gebyr per faktura.  
 
23/120 Evaluering Hjulebord 

 
Vedtak:  



 
 
 

 

 

Bra arrangement. Takk til komiteen! Dato neste år 22.11.24. Flott at komiteen kan fortsette, 
og styret er positiv til Vingtor arbeidsbar dersom komiteen anbefaler det.  
 
23/121 Kurs stasjonærvakter 
 
Vedtak: 
NCF stiller med gratis instruktør. Vi ønsker å arrangere kurs innen utgangen av mars, gjerne 
i samarbeid med andre klubber. Lasse følger opp og kommer tilbake med flere detaljer.  
 
23/122 Jæren Gran Fondo 13.04.24 
 
Vedtak: 
Settes opp som sak på møtet i januar.  
 
23/123 Kick-off 2024 
 
Vedtak:  
Thea jobber videre med lokale alternativer. Se i sammenheng med årsmøte angående dato.  
 
23/124 Håndbok ritt 

 
Vedtak:  
Håndbok godkjent.  
 
23/125 Spinning 
 
Vedtak:  
I gjennomsnitt ca. 18 deltakere. En stamme av de samme. Spinningansvarlig og motivatorer 
følger godt opp. Skulle gjerne hatt flere deltakere, færre enn tidligere. Positiv tilbakemelding 
fra de som deltar.  
Foreløpig inngått avtale med SATS for uke 1-4 i 2024, med mulighet for forlengelse.  
 
23/126 Årsmøte 2024 - forberedelser 
Tid: 21.02.24 kl. 1830 
Sted: Logitrans, eventuelt Tasta skole 
 
Liste til valgkomiteen over hvem som er på valg.  
Dagsorden og fordeling av oppgaver kommer vi tilbake til i neste møte.  
Formell innkallelse ca. 1 mnd før. Oppdatert saksliste senest 1 uke før.  
 
Vedtak:  
Følgende styremedlemmer går ut og må erstattes: 

- Nestleder Robert Sæbø  

- Styremedlem Mari Landsnes. Stiller seg til disposisjon for en ny periode på 2 år.  

- Styremedlem Kristin Sembsmoen. Stiller seg til disposisjon i 1 år til dersom 

valgkomiteen ønsker det.  

- Styremedlem John Øivind Olsen  

 



 
 
 

 

 

Niklas Valskaar og Thea Masdal får “opprykk” til faste styremedlemmer, og to nye vara må 

derfor velges.  

 

Begge revisorene, Sturla Malde og Anders Utbø Sakseid, er også på valg.  

 
23/127 DGI Hærvejsløbet 
 
Vedtak:  
Klubben kan legge ut for buss og fakturere deltakerne dersom dette er avtalt i ordnede 
forhold med kasserer. Deltakerne kan også søke om rittstøtte.  
 
23/128 CLT 2024 
 
Vedtak:  
Nero har første møte 12/12. Foreløpig ikke noe aktivitet hos rødt og gull. Robert sjekker opp 
og gir tilbakemelding på neste styremøte.  
 
23/129 TOSKaskabet 2024 
 
Vedtak:  
Søndag 1. september, dersom dette ikke kolliderer med andre ritt. Lasse melder inn til EQ-
timing.  
 
23/130 Salg av flasker og buffer 
 
Vedtak:  
Onsdag 3. januar kl. 20-21. Robert og Mari arrangerer og bestemmer sted selv.  
 
23/131  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
 
Vedtak:  
Lasse sjekker med Kim angående webshop.  

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: 
 
23/132  Eventuelt 

a. Motivatorsamling 
 
Vedtak:  
Styret er positiv til motivatorsamling i januar.  
 

b.  

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

 
Vedtak:  
 
 

c.  
 
Vedtak:  
 
  
 
Vedtak:  
 
 

d.  
 
Vedtak:  

-  
 

e.  
 
Vedtak:  

-  
 

 


